
Protokół nr XXIV/2009 
z przebiegu XXIV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 26 marca 2009 r. 
 

 
XXIV sesja Rady Powiatu odbyła się w Sali „Skryba” Urzędu 

Marszałkowskiego w Zielonej Górze. 
W obradach sesji uczestniczyli wszyscy radni w liczbie 21. 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Izabella Staszak – 

Sekretarz, Edyta Dwojak – Skarbnik, Bożena Długosz – Radca Prawny, 
dyrektorzy jednostek podległych powiatowi, burmistrzowie miast i wójtowie 
gmin Powiatu Zielonogórskiego oraz naczelnicy wydziałów Starostwa 
Powiatowego. 

Lista obecności radnych (załącznik nr 1) oraz zaproszonych gości stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu nr XXIV/2009. 
 
Ad 1. 

Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego  
o godz. 12.00 otworzył XXIV sesję Rady Powiatu witając wszystkich 
zgromadzonych i zgodnie z listą obecności stwierdził kworum zdolne do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  

 
Ad 2. 

Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
porządek obrad oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Porządek obrad 
Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami „ZA”. 

 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie XXIV sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Wręczenie honorowego wyróżnienia ”Zasłużony dla Powiatu 

Zielonogórskiego”. 
4. Przyjęcie protokołów z XXII i XXIII sesji Rady Powiatu. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu z działalności w okresie  

międzysesyjnym. 
6. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w okresie 

międzysesyjnym. 
7. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straż Pożarnej 

w Zielonej Górze o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej 
w Powiecie Zielonogórskim w 2008 r. 

 



8. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Zielonej Górze o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 
Zielonogórskiego w 2008 r. 

9. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Zielonej Górze o stanie sanitarno-epidemiologicznym na terenie 
Powiatu Zielonogórskiego w 2008 r. 

10. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Zielonej 
Górze wraz z działaniami z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych oraz informacją o stanie bezrobocia w Powiecie 
Zielonogórskim w 2008 r. 

11. Program aktywizacji zawodowej osób bezrobotnych „PO PIERWSZE 
PRACA” oraz prac społecznie użytecznych. 

12. Informacja o działalności prokuratur okręgu zielonogórskiego w 2008 r. 
13. Informacja o sytuacji SP ZOZ w Sulechowie i SP ZOZ w Wojnowie.  
14. Wnioski i interpelacje radnych. 
15. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany w budżecie powiatu na 2009 rok, (druk 201); 
2) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, (druk 200); 
3) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego 

na lata 2008-2015”, (druk 206); 
4)  przekazania Gminie Nowogród Bobrzański zadania zarządzania 

drogą powiatową nr 3601F (działka nr 574/7) ul. T. Kościuszki 
w Nowogrodzie Bobrzańskim, (druk 202); 

5) określenia zasad udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, nie stanowiących 
własność Powiatu Zielonogórskiego, (druk 203); 

6) zasad wynajmu lokali mieszkalnych stanowiących własność 
Powiatu Zielonogórskiego i osób prawnych należących do Powiatu, 
(druk 205); 

7) rozpatrzenia skargi Pani Bożeny Hoffmann (druk 207); 
16. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
17. Wolne wnioski i zapytania.  
18. Zamknięcie XXIV sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3.  
 Przewodniczący Rady powitał i przedstawił radzie gości specjalnych – 
Krzysztofa Romankiewicza, byłego Starostę Zielonogórskiego, Giulio 
Piantiniego, Prezesa firmy Arcobaleno - Inblu oraz Mariusza Kiełbasę, 
Viceprezesa Zarządu firmy Rockwool. Goście zostali wyróżnieni honorowym 
„Zasłużony dla Powiatu”, jednak nie byli obecni na uroczystej sesji 
w Sulechowie, stąd zaproszono ich na kolejne posiedzenie Rady Powiatu. 
Przewodniczący wręczył wyróżnionym pamiątkowe medale, dyplomy oraz 

 



kwiaty, po czym goście podziękowali za docenienie wielu lat ich pracy 
wyrażając jednocześnie nadzieję, że dalsza współpraca będzie równie owocna 
jak dotychczasowa. 
  
Ad 4. 

 Do protokołów z XXII i XXIII sesji Rady Powiatu nie zgłoszono uwag 
i pytań. Każdy z protokołów poddany pod głosowanie Rada przyjęła 21 głosami 
„ZA”.  
 
Ad 5. 

Przewodniczący Rady złożył sprawozdanie ze swojej działalności 
w okresie międzysesyjnym. W okresie od 5 lutego 2009r. do 26 marca 2009r. 
brał udział w 5 posiedzeniach Zarządu Powiatu oraz wszystkich 5 spotkaniach 
Komisji Rady, ponadto 4 razy pełnił dyżur w Biurze Rady. Przewodniczący 
reprezentował Radę Powiatu i uczestniczył w wydarzeniach: 

• 10 lutego obchodzono 65. rocznicę wywozu Polaków na Sybir; 
Przewodniczący wziął udział w mszy świętej w Kościele  
pw. Najświętszego Zbawiciela oraz na cmentarzu w Zielonej Górze; 

• 12 lutego odsłonięto obelisk w Kargowej poświęcony pamięci 
Powstańców Wielkopolskich, jego odsłonięcie poprzedzone było mszą, 
w której Przewodniczący uczestniczył; 

• 13 lutego odbyła się uroczystość z okazji 10-lecia istnienia Powiatu 
Zielonogórskiego w dawnym Zborze Kalwińskim w Sulechowie; 

• 24 lutego 10-lecie samorządu powiatowego obchodzono w Gorzowie 
Wlkp., w uroczystej sesji tamtejszej Rady Powiatu udział wziął 
Przewodniczący wspólnie z Wicestarostą, Ryszardem Górnickim; 

• 4 marca miała miejsce nadzwyczajna sesja Rady Powiatu 
Zielonogórskiego w siedzibie starostwa; 

• 9 marca odbył się pogrzeb ks. Mariana Sendeckiego – Proboszcza 
Przylepu; 

• 19 marca Przewodniczący uczestniczył w Forum Przewodniczących Rad 
Województwa Lubuskiego – szkoleniu dla przewodniczących rad; 

 
Ad 6. 
 Edwin Łazicki, Starosta Zielonogórski złożył sprawozdanie z pracy 
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. Zarząd Powiatu odbył 
6 posiedzeń, podjął 12 uchwał, które dotyczyły m.in. zmian w budżecie 
powiatu; udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej na budynek szpitala w Sulechowie, gminie Kargowa oraz 
Powiatowemu Zarządowi Dróg; dofinansowania doskonalenia zawodowego 
nauczycieli; ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadań publicznych przez 
organizacje prowadzące działalność pożytku publicznego w 2009r.; rozłożenia 
na raty należności Skarbu Państwa z tytułu wieczystego użytkowania gruntów.  

 



 Starosta przedstawił Radzie informację o przetargach przeprowadzonych 
w powiecie. (Pełen wykaz stanowi załącznik nr3 do protokołu). 
 W kwestii przetargów pytanie zgłosił Roman Rakowski, który nawiązał 
do inwestycji w Sulechowie ul. Piaskowej. Zapytał, czy skoro wspomniany 
wykonawca nie wywiązał się należycie z poprzednich zobowiązań wobec 
inwestora, to czy nie można wyegzekwować naprawy tego, co obejmuje 
gwarancja zanim firma ta przystąpi do kolejnego przetargu organizowanego 
przez powiat. 
 Starosta odparł, że poprzedni przetarg wygrany przez firmę Pana 
Szpakowskiego organizowała gmina. Burmistrz obiecał, że droga przy 
ul. Piaskowej doprowadzona zostanie do dobrego stanu. Poza tym, czynnikiem 
decydującym o zwycięskiej ofercie jest cena, a ta była najniższa 
u Pana Szpakowskiego. 
 

 Ponadto Starosta uczestniczył z Wicestarostą, Ryszardem Górnickim 
i członkami Zarządu w imprezach, naradach  m.in.: 

• brał udział w naradzie podsumowującej pracę Komendy Miejskiej Policji 
za 2008r.; 

• spotkał się z Panią Poseł Bożeną Sławiak w Domu Pomocy Społecznej 
w Trzebiechowie – rozmowa dotyczyła wsparcia pani poseł w pozyskaniu 
środków finansowych na dalszy remont Domu, jak również w tym samym 
czasie uczestniczył w spotkaniu z Panem Premierem Waldemarem 
Pawlakiem i Panią Minister Pracy i Polityki Społecznej Jolantą Fedak; 

• uczestniczył w obchodach 90 rocznicy Powstania Wielkopolskiego 
w Kargowej; 

• wziął udział w podsumowaniu plebiscytu na najlepszego sportowca  
naszego powiatu; 

• wziął udział w uroczystości związanej z otrzymaniem przez Gminę 
Czerwieńsk tytułu Gmina FAIR PLAY; 

• Wicestarosta uczestniczył w Warszawie w spotkaniu z Premierem i jego 
ministrami w sprawie prywatyzacji szpitali; 

• razem z Wicestarostą uczestniczył w inauguracji Powiatowej Rady 
Zatrudnienia; 

• Wicestarosta wziął dwukrotnie udział w posiedzeniu Komitetu 
Monitorującego  LRPO w Gorzowie Wlkp.; 

• Panowie Wicestarosta i Przewodniczący uczestniczyli w uroczystościach 
związanych z obchodami 10-lecia samorządu powiatowego w Gorzowie 
Wlkp.; 

• Wicestarosta był obecny na Konferencji p.n. ”Rola LRPO w realizacji 
strategii województwa Lubuskiego”; 

• Starosta przeprowadził szkolenie z Wójtami i Burmistrzami naszego 
Powiatu w zakresie obrony cywilnej; 

 



• Wicestarosta uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Sejmiku Lubuskiego, która odbyła się w Ochli; 

• Wicestarosta z Naczelnikiem Robertem Kostkiem uczestniczył 
w posiedzeniu wspólnych Komisji Miasta Zielonej Góry, Nowej Soli 
i Sulechowa nt. perspektyw rozwoju aglomeracji Lubuskiego Trójmiasta; 

• uczestniczył w posiedzeniu Komisji Współpracy Zagranicznej i Promocji 
Województwa Sejmiku Lubuskiego; 

• w Starostwie odbyły się szkolenia w ramach Europejskiego Funduszu 
Społecznego „Przyjazny Urząd”, w którym bierze udział 100% 
pracowników; 

• Starosta raz w tygodniu bierze udział w debacie telewizyjnej. 
 
Ad 7.  

 Bryg. Waldemar Michałowski, Komendant Miejski Państwowej 
Straży Pożarnej w Zielonej Górze zabrał głos by podziękować za współpracę 
z Zarządem Powiatu, Rada Powiatu. Uznał także przy aprobacie 
Przewodniczącego, że informacja o stanie bezpieczeństwa i ochrony 
przeciwpożarowej w Powiecie Zielonogórskim w 2008r. została szczegółowo 
przedstawiona wszystkim radnym podczas posiedzeń komisji, stąd pozwoli 
sobie odpowiedzieć jedynie na ewentualne pytania zainteresowanych. Wobec 
ich braku, Rada przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa 21 głosami „ZA” 
(załącznik nr 4). 
 
Ad 8.  

Nadkom. Rafał Szydzik, p.o. Komendanta Miejskiej Policji również 
uznał, że informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
Powiatu Zielonogórskiego w 2008r. była wystarczająco dokładnie omówiona 
podczas posiedzeń komisji. Radni nie zgłosili dodatkowych pytań, po czym 
Rada przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa 21 głosami „ZA” (załącznik 
nr 5). 

Następnie obaj komendanci opuścili posiedzenie sesji z powodu 
obowiązków służbowych. 
 
Ad 9.  

 Jerzy Politowicz, Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – 
Epidemiologicznej w Zielonej Górze przybliżył Radzie informację 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zielonej Górze o stanie 
sanitarno-epidemiologicznym na terenie Powiatu Zielonogórskiego w 2008 r. 
(załącznik nr 6). Wynika z niej, że sytuacja chorób zakaźnych jest 
ustabilizowana, obserwuje się jedynie wzrost przypadków chorób zawodowych 
(wśród nich dominują choroby narządów głosu). Podziękował za 
dotychczasową, udaną współpracę ze starostwem, w tym za zakup fantomów 
oraz nagród za udział w konkursie dotyczącym promocji zdrowia. 

 



Zaproponował też, by rozważyć możliwość zaplanowania programu szczepień 
przeciwko rakowi szyjki macicy dla nastoletnich dziewczynek.  
 Starosta odpowiedział, że program takich szczepionek rozpoczyna się 
w Świdnicy. 
 Jerzy Politowicz dodał, że również w Świdnicy rusza akcja dotycząca 
zdrowego żywienia i aktywności fizycznej. 
 Informację Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Zielonej Górze o stanie sanitarno-epidemiologicznym na terenie Powiatu 
Zielonogórskiego w 2008 r. rada przyjęła jednogłośnie 21 głosami „ZA”. 
 
Ad 10. 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Zielonej 
Górze wraz z działaniami z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych oraz informacją o stanie bezrobocia w Powiecie 
Zielonogórskim w 2008r. rada przyjęła 21 głosami „ZA” (załącznik nr 7). 
  
Ad 11. 

Program aktywizacji zawodowej osób bezrobotnych „PO PIERWSZE 
PRACA” oraz prac społecznie użytecznych został przyjęty 21 głosami „ZA” 
(załącznik nr 8). 

. 
 
Ad 12. 

Informacja o działalności prokuratur okręgu zielonogórskiego w 2008r. 
również została przyjęta jednogłośnie, 21 głosami „ZA” (załącznik nr 9). 
 
Ad 13.  

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń do informacji o sytuacji SP ZOZ 
w Sulechowie (załącznik nr 10) i SP ZOZ w Wojnowie(załącznik nr 11), obie 
przyjęto 21 głosami „ZA”. 
 
Ad 14. 
 Andrzej Bawłowicz nawiązał do wątku, który poruszył podczas 
posiedzeń Komisji, by w Nowogrodzie Bobrzańskim pracował policjant z sekcji 
dochodzeniowej.  
 Tadeusz Cygański poprosił o przedstawienie na piśmie zmian w planie 
pracy równiarki. 
 Michał Bandziak zapytał, w jakim tempie będą robione drogi i pobocza. 
Źle wygląda odcinek Drzonów – Krosno Odrz., podobnie Ochla – Świdnica, 
Świdnica – Letnica. Drogi te są wizytówką powiatu, ponieważ tworzą dojazd do 
tamtejszych muzeów i wymagają solidnego wykonania. 

 



Janina Kałuża przypomniała o wniosku Andrzeja Bawłowicza 
przegłosowanym podczas posiedzenia Komisji Budżetowej, mający na celu 
zmianę koncepcji remontów dróg z wyznaczeniem odcinków bardziej 
newralgicznych. 
 

O godz. 13:05 Przewodniczący zarządził kwadrans przerwy. Po przerwie 
Rada przeszła do głosowania nad uchwałami. 
 
Ad 15/1. 
 Edyta Dwojak - Skarbnik Powiatu przedstawiła zmiany w budżecie 
powiatu na 2009 r., wobec których radni nie zgłosili uwag. W głosowaniu nad 
projektem uchwały w tej sprawie 20 radnych głosowało „ZA” jego przyjęciem, 
przy 1 głosie „WSTRZYMUJĄCYM” Lecha Czury. 

 Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIV/188/2009 w sprawie zmian w 
budżecie powiatu na 2009 rok (załącznik nr 12). 
 
Ad 15/2. 
 Edyta Dwojak - Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały 
dotyczący zaciągnięcia kredytu długoterminowego, a będącego konsekwencją 
zmian w budżecie powiatu. Radni nie zgłosili do niego pytań. W głosowaniu 
nad projektem uchwały w tej sprawie 20 radnych opowiedziało się „ZA” jego 
przyjęciem, przy 1 głosie „PRZECIW” Lecha Czury. 

 Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIV/189/2009 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego (załącznik nr 13). 
 
Ad 15/3. 
 Projekt uchwały związany ze zmianami w „Planie Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” został przyjęte 20 głosami „ZA”, 
Lech Czura głosował „PRZECIW”.  

 Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIV/190/2009 w sprawie zmian w 
„Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” 
(załącznik nr 14). 
 
Ad 15/4. 
 Projekt uchwały w sprawie przekazania Gminie Nowogród Bobrzański 
zadania zarządzania drogą powiatową nr 3601F (działka nr 574/7) 
ul. T. Kościuszki w Nowogrodzie Bobrzańskim został przyjęty jednogłośnie, 21 
głosami „ZA”. 

 Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIV/191/2009 w sprawie przekazania 
Gminie Nowogród Bobrzański zadania zarządzania drogą powiatową nr 3601F 
(działka nr 574/7) ul. T. Kościuszki w Nowogrodzie Bobrzańskim 
(załącznik nr 15). 
 

 



Ad 15/5. 
 Projekt uchwały dotyczący określenia zasad udzielenia dotacji na 
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, nie stanowiących własność 
Powiatu Zielonogórskiego został również przyjęty jednogłośnie 21 głosami 
„ZA”. 

 Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIV/192/2009 w sprawie udzielenia 
dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, nie stanowiących 
własność Powiatu Zielonogórskiego(załącznik nr 16). 
  
Ad 15/6. 
 Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmu lokali mieszkalnych 
stanowiących własność Powiatu Zielonogórskiego i osób prawnych należących 
do Powiatu krótko omówił Przewodniczący. Podczas posiedzeń Komisji 
poszczególne paragrafy były wielokrotnie zmieniane i tak w ostatecznej wersji 
ustalono, że należy wprowadzić autopoprawkę mówiącą, że czynsz 
podwyższany będzie co 12 miesięcy. Autopoprawka została przyjęta 21 głosami 
„ZA”, podobnie „ZA” projektem uchwały głosowali wszyscy radni w liczbie 21. 

 Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIV/193/2009 w sprawie zasad 
wynajmu lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu 
Zielonogórskiego i osób prawnych należących do Powiatu (załącznik nr 17). 
 
Ad 15/7. 
 Pod głosowanie poddano także projekt uchwały dotyczącej rozpatrzenia 
skargi Pani Bożeny Hoffmann. W tej sprawie podjęto uchwałę na sesji w lutym, 
jej treść nie uległa zmianie, rozszerzono jednak uzasadnienie do uchwały.  
 Ireneusz Plechan dopatrzył się błędu stylistycznego w uzasadnieniu. 
 W głosowaniu nad projektem uchwały wszyscy radni w liczbie 21 
opowiedzieli się „ZA” jego przyjęciem. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXIV/194/2009 w sprawie rozpatrzenia skargi 
Pani Bożeny Hoffmann (załącznik nr 18). 
 
Ad 16. 
 Starosta odpowiedział najpierw na pytanie Andrzeja Bawłowicza, 
zapewniając, że Zarząd Powiatu zwróci się do policji z prośbą o oddelegowanie 
funkcjonariusza dochodzeniowego do Nowogrodu Bobrzańskiego. 
 Odnośnie planu pracy równiarki odparł, że Zarząd Dróg przedstawił taki 
plan i nie ulega wątpliwości, że zmiany w nim są potrzebne. 
 Marek Szarłata – Etatowy Członek Zarządu dodał, że radny zarzucił 
nieprawidłowe łatanie dziur, a nie ma sposobu by robić to inaczej. Masa, którą 
obecnie wypełnia się wyrwy służy wyłącznie do wypełniania na czas zimowy, 
a żeby móc zająć się łataniem na ciepło, drogowcy muszą czekać do wiosny, bo 

 



technika ta pozwala wypełniać dziury skutecznie dopiero przy 10oC wygrzania 
podłoża. 

Marek Szarłata odpowiedział też Michałowi Bandziakowi w sprawie 
stanu dróg w okolicach Świdnicy, że w Drzonowie tydzień wcześniej 
zakończyły się prace równania drogi, więc ich zły stan musi być 
nieporozumieniem. Większe dziury zasypano tłuczniem i wyrównano 
równiarką.  

Starosta dodał także, że wspólnie z Dyrektorem Urzędu Pracy, 
Bogusławem Radzio postanowili przeznaczyć 1 mln zł na bezrobotnych, by 
zatrudniać ich przy pracach drogowych i melioracyjnych.  

Odnośnie wniosku Andrzeja Bawłowicza wyjaśnił, że położono masę 
bitumiczną w Babimoście. Ze środków pozostałych z przetargów postarają się 
zastosować inną technologię, by naprawiać drogi skutecznie i nie wracać 
cyklicznie do remontów tych samych odcinków. 

 
Ad 17. 
 Głos zabrał Mariusz Zalewski, Wójt Gminy Zielona Góra, który 
wspomniał o projekcie wodociągów i kanalizacji w Raculi i Drzonkowie. 
Inwestycja opiewa na kwotę 114 mln zł, z czego ponad 80 mln zł 
dofinansowania ze środków unijnych i jest to największe przedsięwzięcie 
w powiecie.  
 W planie dróg regionalnych nie znalazła się droga Drzonków – Sucha, 
przyznał, że może było błędem nie umieszczenie jej w całości w planach tzw. 
„schetynówek”, jednak poprosił Radę i Starostę o pochylenie się nad tym 
problemem.  
 Starosta odpowiedział, że w budżecie gminy są środki na budowę 
wodociągów w Drzonkowie i Suchej, zaś droga może jeszcze ma szanse zostać 
zgłoszona w całości do tzw. „schetynówek”. Po 30 marca będzie gotowa 
odpowiedź w tej sprawie. 

Przewodniczący poinformował o turnieju siatkarskim w Kożuchowie, 
który odbędzie się 18.04.2009r.  

Ponadto Zarząd Krzewienia Kultury Fizycznej zaprasza na obserwację 
imprez sportowych w Przytoku, w skład których wchodzić będzie bieg, rajd 
rowerowy, grand prix MTB. 

Przypomniał także o tym, że został miesiąc na złożenie oświadczeń 
majątkowych wraz z ałącznikami. 

Następna sesja odbędzie się 23.04.2009r. o godzinie 13.00 w Liceum 
Ogólnokształcącym w Sulechowie i połączona będzie z otwarciem nowej hali 
sportowej. 

 

 



Ad 18. 
 Wobec wyczerpania głosów w porządku obrad oraz dyskusji 
Przewodniczący Rady Powiatu zamknął o godz. 14.05 XXIV sesję Rady 
Powiatu Zielonogórskiego. 
 
 

Protokolant      Przewodniczący 
       Rady Powiatu Zielonogórskiego 
       Jolanta Drygas     
              Krzysztof Sroczyński 

 


